
Zápis ze zasedání školské rady konané dne 11. 10. 2016 

 

Přítomni: J. Vlnová, L. Randová, G. Zítková, J. Votavová, M. Smrčinová, J. Riantová, M. Hadrbolec, P. 

Slivka 

Hosté: L. Mandovec  

Omluveni:  

Program:  
 
1. Zahájení  

2. Volba nového předsedy školské rady  

3. Projednání výroční zprávy o činnosti školy 2015-2016 

4. Vlastní hodnocení školy za období školních let 2013-2014, 2014-2015 a 2015-2016 

5. Vyhlášení ředitelského volna dne 18.11.2016 

6. Diskuse  

7. Závěr  
 

 

 
I. Ředitel školy Mg.r L. Mandovec přivítal všechny přítomné na 1. schůzi školské rady ve 

školním roce 2016/2017 a seznámil je s programem zasedání.  
 

II. Proběhla volba předsedy školské rady, tímto členem byla zvolena všemi 9 členskými hlasy 

Jaroslava Riantová.  

 

III. Dalším předmětem zasedání školské rady bylo individuální projednání výroční zprávy o 

činnosti školy 2015-2016, byly projednány následující body:  

 

a. základní údaje o škole  
b. přehled oborů vzdělání a vzdělávací program  
c. přehled pracovníků školy  
d. údaje o zápisu dětí a přijímacím řízení  
e. údaje o výsledcích vzdělávání žáků  
f. další vzdělávání pedagogických pracovníků a řízení školy  
g. aktivity a prezentace školy na veřejnosti  
h. výsledky inspekční činnosti provedené ČŠI  
i. základní údaje o hospodaření školy za rok 2015  

 
        Tato zpráva byla všemi 9 členskými hlasy schválena. 
 

IV. Vlastní hodnocení školy za období školních let 2013-2014, 2014-2015 a 2015-2016. 

Obsahem této hodnotící zprávy byly následující body:  

 

a. podmínky ke vzdělávání 

b. průběh vzdělávání 

c. výsledky vzdělávání 



d. podpora školy žákům, spolupráce s rodiči, vzájemné vztahy a klima 

e. řízení školy, kvalita personální práce a DVPP 

f. image a výsledky práce školy vzhledem k podmínkám a zdrojům 

g. závěr 

 
 

V. Byla podána informace o vyhlášení ředitelského volna dne 18.11.2016 z organizačních 
důvodů, které je v souladu s § 24 odst. 2 zákona 561/2004 Sb. (školského zákona).  
 

VI. Diskuse:  
 

- projednání a diskuse k fungování školního obchodu,  
- realizace projektu v rámci modernizace vybavení účeben, 
- bezbariérový přístup pro žáky školy, 

 
 

VII. Závěr:  
 
Mgr. Libor Mandovec na závěr poděkoval všem přítomným za účast.  
 

 
V Kovářově dne:  3. 11. 2016 
Zapsala: Jaroslava Riantová – předseda školské rady  
 

 


